
Zápisnica č.1/1/2023 z riadneho zasadnutia OZ Bajany,  

konaného dňa 24. 02. 2023 o 17,00 hod. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Anna Bumberová    Jozef Terebeššy              

............................................................         .......................................................... 

 

Program zasadnutia: 

1. Úvodné náležitosti 

a/ Otvorenie zasadnutia  

b/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na minulých zasadnutiach OZ  

2. Schválenie programu zasadnutia  

3. Prejednanie a chválenie Sadzobníka za krátkodobý prenájom 

4. Prejednanie a schválenie VZN č. 1/2023 formou Dodatku č.1 k VZN č.6/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska v obci 

5. Prejednanie a schválenie VZN č. 2/2023 o podrobnostiach o elektronickej komunikácii 

a poskytovaní elektronických služieb obcou Bajany 

6. Prejednanie a schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Bajany, Dodatok č. 1 

7. Informácie k úprave vnútorných priestorov obecnej budovy č. 168, oznam o prenájme 

nehnuteľnosti 

8.Rôzne  

9. Diskusia 

10. Záver 

1. Úvodné náležitosti 

a/ Otvorenie zasadnutia  

Zasadnutie otvorila starostka obce I. Bosnyáková, ktorá privítala prítomných. 

Konštatovala, že z 5  poslancov je prítomných 5   poslancov, čiže zastupiteľstvo je uznášania 

schopné. 

b/ Určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice  

Za zapisovateľa bola určená p. Oľga Salayová 

Za overovateľov zápisnice boli určení a schválení: 

p. Ing. A. Bumberová 

p. J. Terebeššy 

 

c/ Kontrola plnenia uznesení prijatých na minulom ustanovujúcom OZ  

Z prijatého uznesenia neboli schválené žiadne prijaté úlohy na plnenie 

 

2. Schválenie programu zasadnutia  

Starostka obce prečítala program zasadnutia OZ /uvedený v úvode/ a vyzvala poslancov OZ, 

aby sa k nemu vyjadrili. Poslanci s programom OZ súhlasili 



Pripomienky: žiadne 

Za:     5            Proti:    0          Zdržali sa:  0 

Program zasadnutia OZ bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 1/1/2023 

 

3. Prejednanie a chválenie Sadzobníka za krátkodobý prenájom 

Starostka obce predložila poslancom OZ Sadzobník krátkodobého prenájmu nehnuteľností. 

Tento návrh sadzobníka bol v predstihu zaslaný poslancom OZ elektronicky na 

preštudovanie. 

Pripomienky: žiadne 

 

 

Za:        5         Proti:       0       Zdržali sa:    0 

Sadzobník krátkodobého prenájmu bol  jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 2/1/2023 

 

 

4. Prejednanie a schválenie VZN č. 1/2023 formou Dodatku č.1 k VZN č.6/2020 

o prevádzkovom poriadku pohrebiska v obci 

Starostka obce predložila poslancom OZ Dodatok č. 1 k VZN  č. 6/2020 o prevádzkovom 

poriadku pohrebiska v obci. VZN ostáva v platnosti, dodatkom starostka navrhla zvýšiť 

poplatok za Rozlúčkovú sieň. Zvyšujú sa ceny energií, z toho vyplýva aj zvýšenie poplatku za 

Rozlúčkovú sieň. 

Návrh Dodatku č. 1 k VZN č. 6/2020 bol v predstihu zaslaný poslancom OZ elektronicky na 

preštudovanie. 

Pripomienky: žiadne 

 

 

Za:       5          Proti:      0        Zdržali sa:    0 

VZN č. 1/2023 formou Dodatku č. 1 k VZN  č. 6/2020 o prevádzkovom poriadku pohrebiska 

v obci bol  jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 3/1/2023 

 

5. Prejednanie a schválenie VZN č. 2/2023 o podrobnostiach o elektronickej komunikácii 

a poskytovaní elektronických služieb obcou Bajany 

Starostka obce predložila poslancom OZ návrh VZN č. 2/2023 o podrobnostiach 

o elektronickej komunikácii a poskytovaní elektronických služieb obcou Bajany. 



Návrh VZN č. 2/2023 o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní 

elektronických služieb obcou Bajany bol v predstihu zaslaný poslancom OZ elektronicky na 

preštudovanie. 

Pripomienky:  žiadne 

 

 

Za:      5           Proti:      0       Zdržali sa:     0 

 

VZN č. 2/2023 o podrobnostiach o elektronickej komunikácii a poskytovaní elektronických 

služieb obcou Bajany bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 4/1/2023 
 

6. Prejednanie a schválenie Komunitného plánu sociálnych služieb obce Bajany, Dodatok č. 1 

Starostka obce predložila poslancom OZ návrh Komunitného plánu sociálnych služieb obce 

Bajany, Dodatok č. 1. Tento návrh Dodatku č. 1 bol v predstihu zaslaný poslancom OZ 

elektronicky na preštudovanie. 

Pripomienky: žiadne 

 

 

Za:       5          Proti:     0         Zdržali sa:    0 

 

Komunitný plán sociálnych služieb obce Bajany, Dodatok č. 1 bol jednohlasne schválený 

Uznesenie č. 5/1/2023 

 

 

7. Informácie k úprave vnútorných priestorov obecnej budovy č. 168, oznam o prenájme 

nehnuteľnosti 

Po ukončení prenájmu obecnej budovy prebehla základná rekonštrukcia interiérových 

priestorov nehnuteľnosti. Prerobila sa elektroinštalácia, ktorú sme riešili tak, že staré 

elektrické vedenie sa neodstránilo a urobil sa nový prívod k elektrickým zásuvkám. 

Namontovali sa nové dvojzásuvky a zapojili sa na samostatný istič. Veľká časť starých 

zásuviek bola opatrená bezpečnostnými prvkami proti používaniu. Tým sa pôvodný istič 

odbremenil od zvýšeného napätia, nakoľko dochádzalo k preťaženiu siete a k iskreniu. Časť 

sokľa v prvej miestnosti od vchodových dverí bola namoknutá a plesnivá. Stena bola 

ošetrená náterom proti plesni a penetračným náterom. Vzápätí sa premaľoval celý sokeľ 

a miestnosť bola vymaľovaná bielym primalexom. Okrem toho sa vymaľovala aj miestnosť, 

ktorá slúžila ako sklad. Táto rekonštrukcia nás vyšla finančne na cca 218, -€. Na fb stránke 

a na webovej stránke obce bol zverejnený oznam o prenájme obecnej budovy na účely 

súkromného obchodu s potravinami. Do uvedeného termínu sa z obce nikto neprihlásil. 



Starostka kontaktovala pána, ktorý prevádzkuje obchody s maďarským tovarom. Príde 

pozrieť priestory a dá vedieť ako sa rozhodol 

Pripomienky: žiadne 

 

 

 

Za:        5         Proti:     0         Zdržali sa:    0 

 

Poslanci OZ berú na vedomie správu o rekonštrukcii vnútorných priestorov obecnej budovy 

č. 168 a súhlasia s prenájmom. 

  

Uznesenie č. 6/1/2023 

 

 

8.Rôzne  

- rozviazanie pracovného pomeru s p. Tiborom Nyisztorom- pre opakované porušenie 

pracovnej disciplíny (každé ráno pri nástupe do zamestnania podrobený dychovej skúške na 

alkohol, ktoré boli 5x pozitívne za mesiac december a dvakrát za mesiac január), po 

následných upozorneniach, že s ním bude rozviazaný pracovný pomer, sa situácia nezlepšila. 

Preto bol dňom 31.1.2023 s pracovníkom rozviazaný pracovný pomer. Podľa Dohody 

s ÚPSVaR pracovník musí byť do 60 dní nahradený iným UoZ. Po absolvovaní vzdelávania na 

ÚPSVaR od 1.3.2023 bude prijatý Ján Nagy. 

-  ÚPSVaR Michalovce – žiadosť o prijatie 2 ZUoZ od 01. 03. 2023 – ÚPSVaR nás kontaktoval, 

že ešte je možnosť prijať ZUoZ cez projekty ÚP, nakoľko tieto pravdepodobne v októbri 2023 

končia a nové projekty sú v nedohľadne. Po zvážení od 1.3.2023 budú prijatí Rastislav Adam 

a Štefan Adam 

- verejné osvetlenie – riešenie poruchy – dňa 11.2.2023 bola konečne odstránená porucha 

na VO na ulici smerom na Lekárovce od č. 42 po č. 79. Dňa 14.2.2023 boli vymenené 2 svetlá, 

ktoré nesvietili – oproti č.99 a smerom ku Rómom. Opravu zrealizoval p. V. Baňas. Výška Fa 

za opravu 493,06 € 

- kontrola detského ihriska na dvore MŠ – zo zákona musí mať obec vykonanú kontrolu 

detského ihriska, bola zrealizovaná dňa 27.1.2023, EKOTEC s.r.o., následne prišla Fa na sumu 

165, - € 

- ceny elektrickej energie a plynu- ceny energií sa neúmerne zvyšujú- Plyn – OcÚ – 722, -€, 

súkr.obchod – 89, - €, elektrina – RS – na 2 mesiace – 39, - €, KC – 525, - €, Verejné 

osvetlenie  – 597, - €, súkr.obchod – 24, - €, OcÚ, MŠ – 563, - €, 

- jednanie s firmou StaMi Michalovce ohľadom závad v KC- telefonické kontaktovanie firmy 

ohľadom závad v KC, traja pracovníci prišli urobiť obhliadku, firma jedná s projektantom o 

závadách 

- projekt Pozemkové úpravy- jednanie s p. Eduardom Cichým – treba uvážiť, či do toho obec 

ide, za vypracovanie projektovej dokumentácie sa platí 1% zo sumy 800 000 € - 8 000 € a tiež 

8 000 € za vypracovanie žiadosti. Projektová dokumentácia už vypracovaná je 



- finančné problémy obce – za január nedošla žiadna refundácia ani z Implementačnej 

agentúry ani z Úradu vlády. Obec ešte nemá zrefundovaný mesiac november 2022. Nedošlo 

k vyplateniu plnej sumy miezd v termíne 2.2, každý dostal cca 80 % z čistej mzdy. Ostáva 

doplatiť 3937, 42 €. Mzdy boli doplatené 15.2.2023, nakoľko v tento dátum došla refundácia 

z ÚV. Stav účtu k 21.2.2023 po úhrade odvodov, vyplatení Fa a splátky úveru – 7 131,99€, 

výška podielových daní 19 174, - €, o 2 500 € menej ako v januári. Je možnosť požiadať 

elektronicky Ministerstvo hospodárstva o finančný príspevok na energie, čo treba zrealizovať 

do 28. 2. za mesiac január. Čakáme na podklady od VSE. Po kontaktovaní VSE sme zistili, že 

naša obec nemá nárok na finančný príspevok, nakoľko ceny el. energie a plynu sú 

zastropované 

- spracovanie rozhodnutí o daniach a poplatkoch za rok 2023 – 15.2.2023 boli vydané 

rozhodnutia o miestnych daniach a poplatkoch, poplatok za TKO sa vyrubil aj COOP Jednote, 

výpočet podľa zákona 582/ 2004  

- projekt Terra Incognita – dostali sme avízo o neschválení našej žiadosti. Všetky náležitosti 

projektu boli v poriadku, ale nemajú dostatok finančných prostriedkov 

- žiadosti o finančné dotácie – Slovnaft, Nafta, Tepelné hospodárstvo – boli podané žiadosti 

o finančné dotácie 

- akcia Fašiangová veselica – dátum konania: 17.2.2023, sponzorské príspevky: Lekáreň 

Kamilka I. Širochmanová – 100, - €, Matex s. r. o. – 100, -€, rod. J. Mesároša – 50, - €. 

Sponzorské príspevky pokryli finančne celú akciu. 

- Funny sport- multifunkčné ihrisko – kontaktovanie firmy, práce sa budú realizovať 

začiatkom marca 

 

9. Diskusia 
p. M. Banyász – v Rozlúčkovej sieni sú pokazené dvere na mraziacom boxe a tiež sú nefunkčné kolesá 

na ručnom vozíku – závady na obecný úrad nikto nehlásil, odstránime ich 

p. A. Bumberová – Deň obce, projekt nebol úspešný, navrhuje zistiť ceny za diskdžokeja, voľné 

termíny a podľa roho naplánovať termín konania, zistiť cenu nožnicových stanov 

p. J. Terebeššy – navrhuje, aby sa kosenie kostolných dvorov nespoplatňovalo. Je potrebné prejednať 

to s miestnymi farármi a navrhnúť im, aby kostolníci nevyberali poplatok za zvonenie pre zosnulého 

p. M. Kopor – emailový kontakt – milan951988@gmail.com 

 

10. Záver 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť a za príspevky v diskusii.  
 

Zapisovateľ:         Oľga Salayová                                                       Ibolya Bosnyáková, starosta obce 

 


